
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
        Θεσσαλονίκη, 01/07/2025 

 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3΄Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Σοβαρός προβληματισμός για την κατάσταση της Τράπεζας 

Χανίων» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Πρόσφατες εξελίξεις από τον Ιούνιο του 2024 γύρω από την Τράπεζα Χανίων έχουν 
προκαλέσει έντονο προβληματισμό, δεδομένου ότι μέχρι και ο Ενιαίος Εποπτικός 
Μηχανισμός (SSM) της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας έχει κρούσει τον κώδωνα 
του κινδύνου για την κατάστασή της. Εύλογα λοιπόν, κρίνεται απαραίτητο να 
παρασχεθεί πλήρης και λεπτομερής ενημέρωση σχετικά με την οικονομική κατάσταση 
της εν λόγω τράπεζας, το ύψος των κόκκινων δανείων της, την κεφαλαιακή της 
επάρκεια και τα μέτρα που πρόκειται να λάβει το αρμόδιο Υπουργείο για την εξυγίανσή 
της. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1.Ποια είναι ακριβώς η θέση του Υπουργείου Οικονομικών σχετικά με την κατάσταση 
της Τράπεζας Χανίων και τις πρόσφατες επισημάνσεις του SSM; 

2.Ποια συγκεκριμένα μέτρα έχει δρομολογήσει το Υπουργείο για την αντιμετώπιση των 
ζητημάτων αυτών και την προστασία των καταθέσεων των πολιτών; 

3.Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα για την εφαρμογή των ανωτέρω μέτρων και ποια τα 
προσδοκώμενα αποτελέσματά τους; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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